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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 122 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 

Πρακτικά:       122ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία:   04.03.2014 
Τόπος:            Ακαδηµίας 39, Αθήνα 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

4. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ   

5. ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  (µε εξουσιοδότηση στο κ. Καπέλλο) 

6. ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ 

 
Παρευρέθη και το µέλος κ. ∆. Τιτόπουλος (Yingli). 
 
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  

Β. Πρόοδος θεµάτων σε εκκρεµότητα 
 
Θέµα 1ο  : Ενηµέρωση και απόφαση ∆Σ για τα µέλη που οφείλουν τη συνδροµή 
– εισήγηση Θ. Σακκάς για τις οφειλές 

Γ.      Νέα θέµατα 

Θέµα 1ο  : Προϋπολογισµός εξόδων 2014 και απολογισµός 2013 – εισήγηση Σ. 
Καπέλλος 

 Θέµα 2ο  : Συζήτηση ∆Σ για πρόταση στη ΓΣ για τη συνδροµή 2015 – εισήγηση   
Σ. Καπέλλος 

Θέµα 3ο : Προσφορά για µελέτη χωρητικότητας δικτύων από Ecco Intl. – 
εισήγηση Σ. Καπέλλος 
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2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
  

Ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε για την συνάντηση που είχε από κοινού µε τον κ. Σαρρή µε 
τον υφυπουργό ΠΕΚΑ κ. Παπαγεωργίου και το σύµβουλό του κ. Μενδρινό στις 
4.2.2014. Η έκβαση της συζήτησης ήταν θετική και ουσιαστικά ο κ. Παπαγεωργίου 
εξέφρασε τη πρόθεσή του να ανοίξει την αγορά αµέσως µετά το κλείσιµο του new 
deal. Για το net metering, είπε ότι έχει ανατεθεί στην επιτροπή και ελπίζει να κλείσει 
το αργότερο µέσα στους επόµενους 2 µήνες. Τέλος, όσον αφορά το  µακροχρόνιο 
ενεργειακό σχεδιασµό θα υπάρξει επιπλέον στόχος για τα φωτοβολταϊκά. 
 
O κ. Σαρρής αναφέρθηκε στη συνάντηση που είχε από κοινού µε τον κ. Καπέλλο µε 
τον κ. Viviani (εκπρόσωπο της Τρόικας). Το ενδιαφέρον της Τρόικας επικεντρώνεται 
στην ολοκλήρωση των θεµάτων που περιελήφθησαν στο µνηµόνιο που έχει υπογραφεί 
µε το ΥΠΕΚΑ, το καλοκαίρι του 2013 (new deal, Α∆ΜΗΕ, Μικρή ∆ΕΗ κλπ). Για τα 
νέα έργα η µόνη παρέµβαση της τρόικας συνίσταται στον ορισµό πλαφόν στον 
συνολικό προϋπολογισµό των κινήτρων που θα παρασχεθούν.  
 
΄Εγινε, επίσης, ενηµέρωση για τη συνάντηση µε την οικονοµικό ακόλουθο της 
Γερµανικής   Πρεσβείας (συµµετείχαν οιι κ.κ. Καπέλλος, Σαρρής, Χρηστίδης).  
 
Τέλος, ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε για την συνάντηση µε το Ελληνογερµανικό 
Επιµελητήριο και το ΕΛ.ΙΝ.Η.Ο µε θέµα τη διοργάνωση εκδήλωσης για την 
Ηλεκτροκίνηση. Η ηµεροµηνία διεξαγωγής θα είναι η 1η Ιουλίου 2014, διοργανωτής 
θα είναι το Ελληνογερµανικό και συνδιοργανωτές ο ΣΕΦ, το ΕΛ.ΙΝ.Η.Ο και η 
ΕΛΕΤΑΕΝ.  Θα καταβληθεί προσπάθεια το κόστος της διοργάνωσης να καλυφθεί από 
χορηγούς. 
 
Συζητήθηκε επίσης το θέµα του ετήσιου τέλους κατοχής άδειας παραγωγής µε 
εισήγηση από τον κ. Καπέλλο και αποφασίσθηκε ο κ. Ψωµάς να ετοιµάσει επιστολή µε 
σχετική τροπολογία (να µην ισχύει όσο υπάρχει αναστολή νέων αδειών) για να σταλεί 
στο Υπουργείο. 
 
Τέλος, ο κ. Σαρρής ενηµέρωσε σχετικά µε την αδυναµία συγκρότησης οµάδας 
εργασίας των ΣΕΦ – ΕΣΑΗ – ΕΣΗΑΠΕ, που στόχο θα είχε ένα κοινό κείµενο θέσεων 
για τον ενεργειακό σχεδιασµό της χώρας. Τα ∆Σ των άλλων συνδέσµων δεν 
συµφώνησαν στην από κοινού διεξαγωγή µελέτης από το ΑΠΘ για το θέµα αυτό, που 
είχε προϋπολογιστεί σε 15.000 +ΦΠΑ. Το ∆Σ οµόφωνα συµφώνησε ότι από τη στιγµή 
που το ΑΠΘ δεχθεί να κάνει τη µελέτη στο κόστος των 10.000 πλέον ΦΠΑ, ο κ. 
Σαρρής να προβεί στην ανάθεση του έργου αυτού για λογαριασµό του Συνδέσµου µας. 
 
 
3. Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης 

αλληλογραφίας. 
 

- Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
Αρ.Πρ. 785/05.02.2014 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος Neon Energy µε θέµα 
«∆ιακοπή συνδροµής». 
Αρ.Πρ. 786/19.02.2014 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος IKTINOS AE µε θέµα 
«∆ιακοπή συνδροµής». 
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Αρ.Πρ. 787/24.01.2014 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος ALUMIL µε θέµα 
«∆ιακοπή συνδροµής». 
Αρ.Πρ. 788/27.01.2014 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος SUNRISE PV µε 
θέµα «∆ιακοπή συνδροµής». 
Αρ.Πρ. 789/04.03.2014 Επιστολή / email της εταιρίας µέλος SUNTECH µε θέµα 
«∆ιακοπή συνδροµής». 
 

- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 
Αρ.Πρ. 599/24.2.2014 Πρόσκληση Σύγκλησης Τακτικής Γενικής Συνέλευσης. 
 

4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ . 
 

α. Το ταµείο του ΣΕΦ στην Alpha Bank σήµερα 04.03.2014 είναι 49.179,17 €.  Στην 
Πειραιώς 60.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 35.222€ ανοιχτά και στην Εθνική 
55.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό. ́ Ητοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 199.401,17 €. 
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ. 03.02.2014: 3.997 € από συνδροµές 
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών µελών είναι: 40 €.  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 

 
 

5.  Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν  

Β. Πρόοδος θεµάτων σε εκκρεµότητα 
 
Θέµα 1ο  : Ενηµέρωση και απόφαση ∆Σ για τα µέλη που οφείλουν τη συνδροµή 
– εισήγηση Θ. Σακκάς για τις οφειλές 
 
Ενηµερώθηκε το ∆Σ, ότι 20 µέλη  έχουν πληρώσει τη συνδροµή για το 2014  εκ των 
οποίων 1 αρωγό. Στο σηµείο αυτό έλαβε το λόγο ο πρόεδρος κ. Καπέλλος ο οποίος 
εξέθεσε τα εξής: «Σύµφωνα µε το αρ. 5 του  Καταστατικού, τα τακτικά και αρωγά 
µέλη οφείλουν, µεταξύ άλλων να εξοφλούν εµπρόθεσµα όλες τις προς τον Σύνδεσµο 
οικονοµικές τους υποχρεώσεις», ενώ στο αρ. 7 αναφέρει πως  κάθε εταίρος οφείλει 
να έχει εξοφλήσει την εταιρική του εισφορά προς την Αστική Εταιρία το αργότερο 
µέχρι την 31η Ιανουαρίου εκάστου έτους. Μετά την παρέλευση  της ως άνω 
ηµεροµηνίας, ο εταίρος- µέλος καθίσταται υπερήµερος».  Περαιτέρω, ενώ η εγγραφή 
νέων µελών διενεργείται δια της ηλεκτρονικής  εγκρίσεως, η διαγραφή µελών 
επικυρώνεται από τυπική απόφαση της κάθε επόµενης Γενικής Συνέλευσης, πλην της 
περίπτωσης διαγραφής µέλους  ένεκα ανεξόφλητων οφειλών προς την Αστική 
Εταιρία.  
 
Μολαταύτα, το ∆Σ  εάν επιθυµεί δύναται να θέσει το θέµα της διαγραφής των µη  
οικονοµικά ενήµερων µελών στην επόµενη ΓΣ (ήτοι να ζητήσει από την  τυπική ΓΣ 
επικύρωση της διαγραφής αυτών και όχι δια ηλεκτρονικής  εγκρίσεως), δεδοµένου 
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ότι η διαδικασία αυτή τίθεται προς όφελος των οικονοµικά µη ενήµερων µελών.  
 
Κατόπιν αυτού, το ∆Σ διαπίστωσε ότι µετά την πάροδο της 31.1.2014,  29 µέλη 
είναι υπερήµερα ως προς την συνδροµή του έτους 2014. Παρόλο που θα µπορούσε 
βάσει του καταστατικού να εφαρµόσει άµεσα την διαδικασία ηλεκτρονικής 
εγκρίσεως διαγραφής των υπερήµερων µελών, για να τα διευκολύνει δίνοντάς τους 
επιπλέον χρόνο ώστε να τακτοποιηθούν ταµειακά, το ∆Σ αποφάσισε οµόφωνα να 
προτείνει τη διαγραφή τους στην επόµενη ΓΣ της 10.3.2014, άλλως όποτε επιτευχθεί 
η αναγκαία από το Καταστατικό απαρτία και όχι δια ηλεκτρονικής εγκρίσεως. 
 

Γ.      Νέα θέµατα 

Θέµα 1ο  : Προϋπολογισµός εξόδων 2014 και απολογισµός 2013 – εισήγηση Σ. 
Καπέλλος 

Ο κ. Καπέλλος παρουσίασε τον οικονοµικό απολογισµό για το 2013 και τον 
προτεινόµενο προϋπολογισµό του 2014. Στη συνέχεια συζητήθηκαν προτάσεις που 
έγιναν από τα µέλη του ∆Σ και οµόφωνα το ∆Σ ενέκρινε τον τελικό προϋπολογισµό 
για το 2014,  ο οποίος και θα συζητηθεί στη ΓΣ προκειµένου να εγκριθεί.  
Σύµφωνα µε τον προϋπολογισµό του 2014 τα συνολικά έξοδα του ΣΕΦ ανέρχονται 
σε 91.610 ευρώ (Τακτικά έξοδα 50.000, διάφορα/έκτακτα έξοδα/έξοδα µελετών 
7.110 + 10.000, σύνολο εξόδων επικοινωνίας 20.000 ευρώ, έξοδα PV Grid 4.500). 
Ελάχιστο ποσό εσόδων 38.500 ευρώ. Στόχος είναι η αύξηση των εσόδων. Με αυτόν 
τον τρόπο το αποθεµατικό του ΣΕΦ για το τέλος του 2014 θα είναι περίπου 104.517 
ευρώ. Το αποθεµατικό αυτό δηµιουργείται µε σκοπό την κάλυψη τυχόν 
φορολόγησης των εσόδων του ΣΕΦ από τα προγράµµατα PV Legal και PV Grid. Το 
κατά πόσον φορολογούνται τα έσοδα αυτά θα διερευνηθεί άµεσα, καθότι η 
νοµοθεσία δεν είναι ξεκάθαρη στο σηµείο αυτό. 
 

Θέµα 2ο  : Συζήτηση ∆Σ για πρόταση στη ΓΣ για τη συνδροµή 2015 – εισήγηση   
Σ. Καπέλλος 

Σε συνέχεια της συζήτησης για τον προϋπολογισµό του 2014 και δεδοµένων των   
περιστάσεων, το ∆Σ οµόφωνα αποφάσισε να προτείνει στη ΓΣ το 2015 η συνδροµή 
των µελών να παραµείνει  2.000 € για τα τακτικά µέλη και 500 € για τα αρωγά.  

Θέµα 3ο : Προσφορά για µελέτη χωρητικότητας δικτύων από Ecco Intl. – 
εισήγηση Σ. Καπέλλος 

Ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε για τη προσφορά από την εταιρία Ecco Intl, σχετικά µε τη 
µελέτη χωρητικότητας των δικτύων, η οποία και απορρίφθηκε οµόφωνα από το ∆Σ 
λόγω υψηλού κόστους (25.000 +ΦΠΑ). 

 
6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ.,  θα πραγµατοποιηθεί τη Τρίτη 18 Μαρτίου 2014 
και ώρα 16:00, στα γραφεία του Συνδέσµου, Ακαδηµίας 39, Αθήνα. 
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Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 

 
 
 

AΘΗΝΑ, 04.03.2014 
 
 

Ο Πρόεδρος  Καπέλλος Σωτήρης 
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Χρηστίδης Χάρης     
 
Ο Ταµίας    Σακκάς Θανάσης    
 
Μέλος     Ζαχαρίου Αλέξανδρος  ΑΠΩΝ     

 
Μέλος  Σούρσος Μανώλης   

        
Μέλος     Πιταροκοίλης Σοφοκλής  
     (µε εξουσιοδότηση στον κ.Καπέλλο) 


